
AMENDEMENT

Dit amendement hoort bij:

Voorstel tot het vaststellen van een zienswijze op de
Kadernota 2026 Veiligheidsregio NHN en reactie op
Bezuinigingsscenario's 2026 (kenmerk: 0000278257)

De volgende fracties dienen een aanpassing op dit voorstel:

GROENLINKS

Datum raadsvergadering:

10 februari 2025

Nummer amendement: A 10.1

Aangenomen / verworpen /
Ingetrokken / aangehouden

We stellen de raad voor het ontwerpbesluit als volgt aan te passen:

I. Schrappen beslispunt 2.

II. Toevoegen nieuw beslispunt 2, die als volgt komt te luiden:
een zienswijze vast te stellen ten aanzien van de Bezuinigingsscenario's 2026, met het
volgende advies:
• In te stemmen met het bezuinigingspercentage van 4%.
• Prioriteit te geven aan bezuinigingen op niet-wettelijke taken.
• De invulling van de overige bezuinigingen over te laten aan de VR NHN, waarbij het

belang van de vrijwillige brandweer niet uit het oog moet worden verloren.

Namens de fractie van GroenLinks,

M.C. Timmers

Toelichting:
Geconstateerd is dat op basis van de aangeleverde stukken en voorstellen van de colleges van
burgemeester en wethouders de discussie zich globaal toespitst op:

• Het inboeken van 4% of 5% aan bezuinigingen.
• Het inbrengen van een concrete zienswijze ten opzichte van een algemene zienswijze.

Daarnaast zijn opmerkingen gemaakt door de OR van de VR NHN en is een toelichting ontvangen op
de vrijwilligersvergoeding om die in perspectief te plaatsen.

Wij betreuren het dat de raden geen eenduidige zienswijze van de colleges hebben ontvangen.
Hoewel de gemeenteraad van Den Helder al in een eerder stadium besloten heeft de bezuiniging te
verhogen naar 5%, is het een heroverweging waard om met deze zienswijze uitdrukking te geven aan
de regionale samenwerking. Tevens hebben alle raden, dus ook de gemeenteraad van Den Helder
pas december 2024 kennis kunnen nemen van alle stukken van de VR NHN en de wijze waarop de
verschillende scenario's, dus ook die van 5%, worden ingevuld. Daarnaast zijn de soms zeer concreet
weergegeven keuzes lastig te beoordelen en is het meer aan de VR NHN om de afweging over die
keuzes te maken.

Op basis van het voorgaande worden de raden in staat gesteld alsnog te komen tot een eenduidige
zienwijze met betrekking tot het bezuinigingspercentage.



AMENDEMENT

Dit amendement hoort bij het voorstel tot indienen van zienswijze
op de Kadernota 2026 van de GRGA met kenmerk 0000269677

De volgende fracties dienen een aanpassing op dit voorstel:

Datum raadsvergadering:

10 februari 2025.

Nummer amendement: A13.1

Aangenomen / verworpen /
Ingetrokken / aangehouden

t=Li.a.. (amen Acet
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We stellen de raad voor het ontwerpbesluit als volgt aan te passen:

beslispunt 1. luidende:

1. Om een zienswijze af te geven op de Kadernota 2026 GRGA en daarmee:
a. In te stemmen met het verder uitwerken van het geschetste scenario 3.
b. De GRGA te verzoeken om dit scenario uit te werken zodat het uitkomt op een totale

bezuiniging van 3% en 5%.
c. Deze uitwerking op te nemen in de begroting 2026.

te wijzigen in;

1.Om een zienswijze af te geven op de Kadernota 2026 GRGA en daarmee:
a. In te stemmen met de uitwerking van scenario 5 (zie Bijlage Kadernota 2026) als structurele en

toekomstbestendige oplossing voor de GRGA. Dit scenario omvat de transitie van de
werkbedrijven naar zelfstandige reguliere bedrijven, waarbij Progroen&Milieu en Probezorgt
worden omgevormd tot afzonderlijke B.V.'s met toepassing van de bijbehorende cao's;

a. de GRGA te verzoeken scenario 5 verder uit te werken en door te rekenen, met als doel
bezuinigingen van 3% en 5%, en een gedegen vergelijking met andere scenario's die in de
bijlage zijn benoemd;

b. de uitwerking van scenario 5 opnemen in de begroting 2026.

Ondertekening van de fracties:



Toelichting:

Scenario 5 biedt een structurele en toekomstbestendige oplossing voor gesubsidieerde arbeid. Een
ander belangrijk voordeel is de financiële duurzaamheid. Gemeenten profiteren van een structurele
besparing, doordat de financiering geleidelijk verschuift van volledige gemeentelijke bijdragen naar
een model waarbij reguliere bedrijfsopbrengsten en loonkostensubsidies de kosten dekken. Hierdoor
wordt een aanzienlijke verlaging van gemeentelijke bijdragen gerealiseerd, met verwachte
besparingen oplopend tot €1,75 miljoen in 2029.

Impulsgelden van het Rijk voor sociaal ontwikkelbedrijven.
Hoewel de implementatie van dit scenario initieel investeringen in tijd en middelen vereist, kunnen
deze grotendeels worden gedekt door impulsgelden die het Rijk beschikbaar stelt voor transities
binnen sociale werkbedrijven. De werkgroep is hier al voor opgestart en scenario 5 sluit hier goed aan
op deze ontwikkelingen.

Financiële gevolgen en dekking
De financiële impact wordt, na een positief advies van de RRN, verder onderzocht en doorgerekend in
relatie tot de andere scenario's. Zodra het volledige beeld helder is, kunnen de bezuinigingsopties van
3% en 5% worden meegenomen in de begroting 2026.

De prognose voor de gemeentelijke besparing op basis van de taakstellingen in de kadernota
bedraagt:

2026: €1,1miljoen
2027: €1,35 miljoen
2028: €1,55 miljoen
2029: €1,75 miljoen



Motie
Verbetering Onderhoud en Veiligheid Langs Fietspaden.

Een motie vreemd aan de orde van de dag.

Datum raadsvergadering:

10 februari 2025

Nummer motie: M 16

Aangenomen /verworpen/
Ingetrokken/ aangehouden

We stellen vast dat:
• de haag langs de Langevliet overlast veroorzaakt voor fietsers door doorns en snoeiafval, wat

leidt tot gevaarlijke situaties;
• het college aangeeft in 2025 de status van de haag te onderzoeken en mogelijke

vervangingsopties te bekijken;
• er maatregelen zijn genomen om snoeiafval te verwijderen, maar dat overlast door wind alsnog

op het fietspad kan terugkeren;
• meldingen over gevaarlijke situaties op fietspaden niet specifiek worden onderscheiden van

andere meldingen en er geen gerichte communicatie plaatsvindt over het melden van
problemen met fietsinfrastructuur.

We vinden dat:
• veiligheid op fietspaden een prioriteit moet zijn, zeker gezien het risico voor kwetsbare

verkeersdeelnemers;
• het geplande onderzoek naar de haag versneld kan bijdragen aan een snellere oplossing voor de

overlast;
• gerichtere communicatie en monitoring de effectiviteit van het onderhoud kunnen verbeteren

We stellen de raad voor het college van burgemeester en wethouders te verzoeken:
1. het geplande onderzoek naar de status van de haag langs de Langevliet in het eerste kwartaal

van 2025 uit te voeren en de maatregelen te concretiseren, met speciale aandacht voor
vervangingsopties die veiliger zijn voor fietsers;

2. te monitoren of de huidige schoonmaakmaatregelen na snoeiwerkzaamheden effectief genoeg
zijn en indien nodig de frequentie te verhogen;

3. specifieke richtlijnen te ontwikkelen voor het onderhoud van fietspaden met struiken die
overlast of gevaar veroorzaken;

4. inwoners gerichter te informeren over hoe zij problemen met fietsinfrastructuur kunnen
melden, bijvoorbeeld via campagnes, sociale media en informatieborden.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp

S. Hamerslag

Motivatie:
De fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp heeft schriftelijke vragen gesteld
over het onderhoud langs de fietspaden en de veiligheid van fietsers. Hoewel wij waarderen dat het
college stappen heeft ondernomen, zoals het inzetten van een veegwagen en het plannen van een
onderzoek, zijn wij van mening dat de huidige aanpak te traag en niet effectief genoeg is. Wij dienen
deze motie in om het college te stimuleren sneller en gerichter te handelen, zodat overlast en
gevaarlijke situaties structureel worden opgelost.



MOTIE
Versterken van de gemeentelijke
betrokkenheid bij zorgkwaliteit

Motie vreemd aan de orde van de dag

De volgende fractie dient deze motie in:

Datum raadsvergadering:

10 februari 2025

Nummer motie: M 17

Aangenomen / verworpen /
Ingetrokken / aangehouden

We stellen vast dat:

• in verpleeghuis Buitenveld signalen zijn van ernstige problemen met betrekking tot
zorgkwaliteit, veiligheid en personele bezetting;

• het college in de beantwoording van vragen stelt dat de verantwoordelijkheid voor zorgkwaliteit
primair bij landelijke instanties en zorginstellingen ligt;

• gemeenten zoals Utrecht, Rotterdam en Nijmegen binnen hun bestaande wettelijke kaders
initiatieven ontplooien om de zorgkwaliteit en samenwerking met zorginstellingen actief te
bevorderen.

We hebben nagedacht over en houden rekening met:
• dat de gemeente Den Helder een verantwoordelijkheid heeft om binnen haar mogelijkheden

bij te dragen aan het welzijn van haar inwoners, waaronder kwetsbare ouderen in
zorginstellingen;

• dat een faciliterende en coördinerende rol van de gemeente kan bijdragen aan het verbeteren
van signalering, samenwerking en het oplossen van problemen binnen zorginstellingen;

• dat het vertrouwen van inwoners in de zorg binnen de gemeente Den Helder gebaat is bij een
proactieve houding van de gemeente.

We stellen de raad voor het college van burgemeester en wethouders op te dragen:

1. een structureel overleg in te richten met zorginstellingen, cliëntenraden en andere betrokken
partijen binnen de gemeente, gericht op het bespreken van signalen en het gezamenlijk
zoeken naar oplossingen voor knelpunten in de zorg;

2. te onderzoeken of een lokaal platform naar voorbeeld van de 'Zorgtafel' in Nijmegen kan
worden opgezet, waar zorginstellingen, inwoners en de gemeente signalen over zorgkwaliteit
kunnen bespreken en aanpakken;

3. in overleg met andere gemeenten (zoals Utrecht, Rotterdam of Nijmegen) goede praktijken te
inventariseren en deze waar mogelijk toe te passen in Den Helder;

4. de raad om de zes maanden te informeren over de voortgang en resultaten van deze
overleggen en eventuele platformen, zodat transparantie en samenwerking worden
gewaarborgd.

S. Hamerslag



Motivatie
Deze motie is opgesteld naar aanleiding van de schriftelijke vragen en vervolgvragen die door onze
fractie zijn gesteld over de zorgkwaliteit in verpleeghuis Buitenveld. Uit de beantwoording van het
college blijkt dat het zich voornamelijk beroept op de verantwoordelijkheid van landelijke instanties en
zorgpartners, zonder daarbij een actieve rol te nemen in het signaleren, coördineren of bevorderen
van oplossingen voor de problemen die kwetsbare inwoners direct raken.

Wij zijn van mening dat het college hiermee een te passieve houding aanneemt, terwijl andere
gemeenten, zoals Utrecht, Rotterdam en Nijmegen, laten zien dat een meer betrokken en faciliterende
rol wél mogelijk is binnen de bestaande wettelijke kaders. Door een structureel overleg op te zetten,
signalen vroegtijdig te bespreken en samen met zorginstellingen en inwoners oplossingen te zoeken,
kan ook Den Helder bijdragen aan betere zorgkwaliteit en een groter vertrouwen onder haar inwoners.

Deze motie roept op tot actie vanuit het college om kwetsbare inwoners beter te ondersteunen en
samen met zorgpartners en andere betrokkenen tot concrete verbeteringen te komen.

Het is begrijpelijk dat de verantwoordelijkheid voor toezicht op zorgkwaliteit formeel ligt bij landelijke
instanties zoals de IGJ en NZa. Tegelijkertijd zijn er in Nederland voorbeelden van gemeenten die,
binnen hun bestaande wettelijke kaders, een actievere en meer coördinerende rol spelen. Gemeenten
zoals Utrecht, Rotterdam en Nijmegen hebben laten zien dat zij binnen hun mogelijkheden initiatieven
kunnen ontplooien om de zorgkwaliteit en samenwerking met zorginstellingen actief te bevorderen.

1. Gemeente Utrecht
In Utrecht worden regelmatig bijeenkomsten georganiseerd met zorginstellingen, cliëntenorganisaties
en andere belanghebbenden om de kwaliteit van zorg te bespreken en gezamenlijk verbeterpunten te
identificeren. Deze aanpak stimuleert samenwerking en creëert een platform voor open communicatie
tussen alle betrokken partijen.

2. Gemeente Rotterdam
Rotterdam heeft een zogenaamd ouderennetwerk opgezet. In dit netwerk werken ouderen,
zorginstellingen en de gemeente samen om signalen over zorgkwaliteit te bespreken en gezamenlijk
te zoeken naar oplossingen. Daarnaast wordt in Rotterdam gewerkt met wijkgerichte
samenwerkingsverbanden, die ervoor zorgen dat knelpunten op lokaal niveau sneller worden
aangepakt.

3. Gemeente Nijmegen
Nijmegen heeft de 'Zorgtafel' geïntroduceerd, waar zorgaanbieders, cliëntenorganisaties en de
gemeente samenkomen om signalen over zorgkwaliteit te bespreken. Dit platform biedt ruimte voor
dialoog en samenwerking en stelt betrokken partijen in staat om gezamenlijk oplossingen te
formuleren.

Deze voorbeelden tonen aan dat gemeenten, ondanks beperkte directe bevoegdheden, een
belangrijke faciliterende en coördinerende rol kunnen spelen in het verbeteren van de zorgkwaliteit.
Door samenwerking te stimuleren en platforms te bieden voor dialoog, kunnen zij bijdragen aan het
verbeteren van de zorg voor hun inwoners.

Voor meer informatie over deze voorbeelden:

• Gemeente Utrecht: www.utrecht.nl
• Gemeente Rotterdam: www.rotterdam.nl
• Gemeente Nijmegen: www.nijmegen.nl

Door deze succesvolle voorbeelden te bestuderen en aan te passen aan de lokale situatie, kan Den
Helder ook bijdragen aan een hogere kwaliteit van zorg en een beter vertrouwen bij haar inwoners.



MO Tl E
Onderzoek naar de haalbaarheid van een
dierenbegraafplaats bij de wildopvang

Motie vreemd aan de orde van de dag

De volgende fractie dient deze motie in:

Datum raadsvergadering:

10 februari 2025

Nummer motie: M 18

Aangenomen I verworpen I
Ingetrokken / aangehouden

We stellen vast dat:

• de bouw van de wildopvang bij De Helderse Vallei eind 2025 van start gaat;
• de realisatie en het onderhoud van de wildopvang aanzienlijke financiële middelen

vereisen.

We hebben nagedacht over en houden rekening met:

• dat een dierenbegraafplaats op het terrein van de wildopvang een structurele bron
van inkomsten kan vormen voor de exploitatie en het onderhoud van de wildopvang;

• dat veel inwoners behoefte hebben aan een waardige rustplaats voor hun huisdieren,
wat bijdraagt aan de rouwverwerking;

• het combineren van een wildopvang met een dierenbegraafplaats aansluit bij de visie
van de gemeente op dierenwelzijn en respect voor dieren.

We stellen de raad voor het college van burgemeester en wethouders te verzoeken:

1. te onderzoeken of het mogelijk is om een deel van het terrein van de wildopvang of
aangrenzende grond te reserveren voor een dierenbegraafplaats;

2. in dit onderzoek aandacht te besteden aan:
- de beschikbare ruimte en ruimtelijke inpassing;
- de benodigde vergunningen en wettelijke vereisten;
- de financiële haalbaarheid en potentiële opbrengsten;

3. de raad uiterlijk 1 mei 2025 te informeren over de uitkomsten genoemd onder 1. en 2.

Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp

S. Hamerslag

Toelichting

Deze motie benadrukt het belang van een onderzoek naar de haalbaarheid van een
dierenbegraafplaats als middel om zowel financiële als maatschappelijke voordelen te
realiseren voor de gemeente en haar inwoners.


